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Provincie Oost-Vlaanderen                                                                                         

Arrondissement Gent-Eeklo  

                                                                             

Gemeentebestuur Wachtebeke                                                                            

Lokale Ouderenadviesraad 

  Secretariaat: Melkerijstraat 87 – 9185 Wachtebeke 

  Contactpersoon: Albert Leten 

  E-mail: albert.leten@telenet.be 

 

Bestuursvergadering op 13/02/2023. 

 

Aanwezig: Georges Meuleman, Christine Bax, Wies Cloeckaert, Claire De Wispelaere, 

Monique Meirsman, Guido Vanparijs, Jean Mussche, Hilda Poppe, André De Vliegher, Marc 

Polfliet, Roland Bourgonjon, Edith De Rocker, Romain De Rocker, Willy Quintelier, Geneviève 

Guyssens, Albert Leten. 

Verontschuldigd: Liliane Wyngaerd, Evelien Verheughe en Martgriet Bouvry. 

 

De groepsfoto: 

 
 

Opmerkingen vorig verslag: 

Monique Meirsman was aanwezig op de vorige vergadering, maar stond niet genoteerd als 

aanwezig. 

Voor de rest geen opmerkingen. Het verslag zal naar de communicatieambtenaar gemaild 

worden voor op de gemeentelijke website te zetten. 

 

Advies over de Vaatwasser in ‘Onze Kring’ en het koffiemachine in het Cultuurhuis. 

Voor alle duidelijkheid geef ik hier het antwoord van mevr.  Inge François weer wat betreft 

het advies rond afwasmachine in ‘Onze Kring’ en een koffieapparaat in het Cultuurhuis. 
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We hebben de 2 adviezen van de OAR goed ontvangen. 

Wat de vaatwasser in de Catharinazaal van De Kring betreft: de collega’s zijn aan het kijken of daar 

een oplossing kan worden voor gevonden. 

Wat de bar in het Cultuurhuis betreft: als er activiteiten doorgaan in het Cultuurhuis is de bar van de 

foyer altijd open, zoals het reglement voorschrijft. Op momenten dat het zeer rustig is en er geen 

vraag komt van bezoekers om iets te drinken, voorzien we geen extra personeel om de bar open te 

houden. We proberen zoals altijd voor iedereen klaar te staan en onze diensten zo goed mogelijk te 

verlenen maar af en toe lopen wij ook tegen het inleveren van personeelsuren. We hopen hierbij dan 

ook op jullie begrip. 

Het gebruik van een koffieapparaat brengt op dat vlak niet veel op omdat dit ook moet worden 

onderhouden, tijdig bijgevuld en gecontroleerd. Ik wil jullie alvast bedanken voor het voorstel en jullie 

bereidwilligheid om met ons tot een oplossing te kunnen komen. 

De komende maanden zijn werkzaamheden gepland in de bib en de foyer met een nieuwe 

onthaalbalie en zal de dienstverlening in de bib en het Cultuurhuis meer op elkaar worden afgestemd. 

We hopen dan dat, zoals jullie het zo mooi schrijven, onze bezoekers elkaar kunnen ontmoeten, een 

praatje maken en de krant lezen terwijl ze wachten op de dansende en turnende (klein)kinderen, met 

een koffie… 

Onderstaande tekst, die aangeleverd werd door de voorzitter van de beheerraad het 

Cultuurhuis Dhr. Willy Quintelier werd besproken: 

‘Stand van zaken opmerkingen over Cultuurhuis en Onze Kring’. 

Cultuurhuis: 

• Vanuit de OAR was er de vraag gesteld of er geen koffieautomaat kan geplaatst 

worden in het cultuurhuis. 

Op 26 oktober is hierop door Inge Francois geantwoord: “Dit wordt bekeken en 

overwogen in het kader van de verbouwingen die goedgekeurd en gepland zijn”. 

Het is echter niet zomaar een koffieautomaat plaatsen. Die moet regelmatig 

gereinigd en aangevuld worden wat een extra belasting is voor het personeel. Ook 

het type van betaling is een zorg: als er met munten gewerkt wordt en iemand 

heeft geen gepaste munten op zak dan zal ook daar het personeel voor 

aangesproken worden. 

Het lijkt eenvoudig om daar een automaat te zetten maar het vraagt ook inzicht 

in de verschillende problemen die kunnen opduiken. 

• Aanwezigheid personeel: er was opgemerkt door de OAR dat er op bepaalde 

momenten geen personeel achter de bar stond. Dat was in de overgangsfase toen 

Mathieu op pensioen was en er niet direct een vervanger beschikbaar was. Het 

personeel is ondertussen aangevuld, maar ze hebben vaak ook andere taken 

waardoor ze niet altijd permanent achter de bar staan. Hiervoor is er een bel 

geplaatst op de toog zodat er kan gebeld worden als er niemand achter de bar 

staat. 
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Onze Kring: 

• Afwasmachine: is ondertussen verhuisd 

• Tafels en stoelen: de slechte zijn weg 

• Brandveiligheid stookplaats: er wordt gezocht naar een andere plaats voor de 

poetsmachine. 

• Koffieapparaat met schimmel: dit komt omdat de laatste gebruiker het apparaat 

niet gereinigd en/of geleegd heeft. De gemeentediensten poetsen wel de zaal 

maar er is onvoldoende personeel om de gebruikte infrastructuur en toebehoren 

na te kijken. 

• Geurhinder: was blijkbaar door een klokputje en zou opgelost zijn. Voor de 

toiletruimtes wordt een afzuigsysteem overwogen. 

Aangezien de gemeente de gebouwen huurt en dus geen eigenaar is, kan de gemeente geen 

structurele aanpassingen doen. Er wordt door de beheerraad van het cultuurhuis een brief 

gestuurd naar het schepencollege met de vraag wat de langetermijnvisie is van de gemeente 

op het beheer, onderhoud en aankleding van de beide zalen. In de brief wordt ook melding 

gemaakt van verschillende klachten over materiaal dat verdwijnt, materiaal dat vuil is, 

geurhinder, waterlekken in het dak, versleten materiaal, enz. En de slotvraag: wie is 

verantwoordelijk voor het opvolgen van deze klachten, voor de herstellingen en voor de 

kosten die deze meebrengen? Zijn hierover afspraken gemaakt met de eigenaar? 

Programma ‘Dementie’: 

In het vorig verslag stond het volgende: 

• 22 juni 2023 komt Anouk De Bruyn, ze is Coördinator van het expertisecentrum 

Dementie Orion i.s.m. PGN (Psychogeriatrisch Netwerk). Ze is logopediste in het GZA 

en zelfstandige logopediste? Anouck is ervaringsdeskundige, omdat haar mama 

enkele jaren geleden de diagnose van jongdementie kreeg. Haar mama vond een 

thuis in WZC Cadiz, waar ze woont in een van de leefgroepen die gespecialiseerd zijn 

in jongdementie. 

• Op 23 juni is er een gespreksnamiddag voor de mantelzorgers. In het WZC De Mey. 

• In de week van 6 – 12 juni is er een escapegame in het cultureel centrum. 

• 21 september: BOBIJN is een voorstelling over het vergeten van herinneringen. En 

wat dat doet met een mens en zijn omgeving. BOBIJN biedt herkenning en wil 

handvaten aanreiken aan familie, personeel en mantelzorgers van personen met 

dementie. 

• Albert Leten zal een lezing geven over hoe onze hersenen werken en zal dit koppelen 

aan verschillende dementie beelden. 

Ik heb nog eens een mail gestuurd naar Débra om verder nog wat te concretiseren en te 

kijken of de data kloppen. 

Als dit ok is dan zullen we een concrete datum afspreken wanneer Albert Leten zijn 

voordracht kan inplannen. 

 

Schepen Bax is met een groepje vrouwen ‘friemelmouwen’ aan het breien. 

 Kopie van de tekst van Facebook van Christine: 

2de breimiddag Friemelmouwen, 
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Een gezellig en creatief laboratorium waar restjes wol en andere frutsels veranderen 

in friemelmouwen, 

Friemelmouwen kunnen een rustgevend effect geven bij mensen met dementie. 

Eens de mouwen afgewerkt zijn worden ze geschonken aan de Meymering volgende 

week zijn we er weer, vrijdagmiddag tussen 14u en 16u in de cafetaria van WZC De 

Mey. Zin om hieraan mee te werken? Wees welkom, deelname is gratis.  

 

Wij hebben in de vorige vergadering Het Moervaartheem hier ook over aangesproken. Maar 
men gaf aan dat ze er dit onmogelijk nog bij kunnen nemen, aangezien ze in vernieuwbouw 
en renovatie zitten. Alle begrip hiervoor! Wij zullen ze op de hoogte houden met wat we 
bezig zijn en als er tijd is kunnen ze altijd deelnemen aan de geplande activiteiten. 
 
Digicafé: 
De WaWijzer is online beschikbaar. Maar echt gebruiksvriendelijk is dit niet. 

 
Het is idd zo dat de WaWijzer online te raadplegen is via issuu.com  

Probleem hierbij is dat dit als het ware een foto is van elke pagina met als gevolg dat dit langzaam 

laadt en dat het moeilijk leesbaar en consulteerbaar is 

Lettertype van de papieren WaWijzer is al relatief klein  en vaak maakt men (waarschijnlijk om het 

iets attractiever te maken)  gebruik van gekleurde achtergronden maar daardoor boet men in op de 

leesbaarheid. 

De WaWijzer online raadplegen is daardoor nogal/te lastig en zeker niet geschikt om op gsm te 

raadplegen. 

Om iets terug te vinden moet je eigenlijk al op voorhand weten in welke editie van de WaWijzer 

bepaalde info stond; want zoeken in een WaWijzer kan alleen als de betreffende WaWijzer-editie al 

geopend hebt. 

Het voorstel van Guido zou zijn om op de website van de gemeente een rubriek op te nemen 

zoals:  “stond in de WaWijzer” 

Met op zijn minst de volledige inhoudsopgave van elke WaWijzer , met een link daar de digitale 

versie van die WaWijzer 

En bovendien, eventueel een verkorte ,  weergave in een heel goed leesbare vorm, o.a. groter 

lettertype;  van de belangrijkste punten  

Als dit op de website zou staan dan zal dit  ook gemakkelijker te vinden zijn door bv google. 

Ons voorstel sluit bovendien aan bij de doelstellingen van het gemeentebestuur: inzetten op het 

verstrekken van digitale informatie en E-inclusie als belangrijk thema. Indien wenselijk willen we ons 

voorstel verder toelichten. 

Dit werd als advies doorgestuurd naar het schepencollege! 
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Verder kunnen we de ‘kartonnen toren’ maken om reclame te maken voor ons knoppenuurtje. 

 

 
 

 

Opstart geplande en nog niet geplande cursussen: 

• De cursus iPhone en Smartphone voor beginners is gestart. 

o De inschrijvingen waren weer een succes op enkele dagen waren de plaatsen 

bezet. 

o Zeker voor Smartphone, iPhone liep ietsje later vol. 

• De cursus voor gevorderden start op 21 maart voor opeenvolgende dinsdagen. 

• De cursus apps is een eenmalige cursus op 25 april. 

• De cursus rijvaardigheid en de verkeersquiz moet nog vastgelegd worden en zal 

georganiseerd worden door Roland. 

• In het najaar organiseren we de cursus online bankieren. 

o Ondertussen heb ik een mooi filmpje ontdekt op YouTube, dat klaar en 

duidelijk het digitaal bankieren uitlegt. Bekijk dit als een voorloper op de 

cursus in het najaar. 

https://www.youtube.com/watch?v=oApvfP1mzL0 

Er is ondertussen ook een mail vertrokken naar Seniorennet Vlaanderen, mbt deze 

vorming. 

• Op 12 september is er de lezing over ‘hoe beveilig ik mijn laptop’ en andere digitale 

apparaten. Dit in de Waaslandzaal. Er is maar plaats voor 12 mensen. 

• Lezing rond werking van de hersenen en dementie. 

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=oApvfP1mzL0
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Het knoppenuurtje: 

Het knoppenuurtje begint stilaan zijn weg te kennen naar het publiek. We moeten hiervoor 

naar de mensen gaan. Dit deden we bij de seniorenwerking Wachtebeke. We gaven kort 

uitleg tijdens de seniorenmaaltijd en kort daarna kregen we een vier tal vragen voor het 

knoppenuurtje. We hebben deze mensen allemaal kunnen helpen. Ondertussen lopen er 

ook vragen binnen via de reguliere weg via info@wachtebeke.be of via de tel. 09/345 01 35 

In het najaar zullen we ook reclame maken in de Warande via het wijkplatform. 

 

De website van de OAR https://www.oar-wachtebeke.be 

De website staat nu online. Consulteer de site en je zal zien wat we nu ook op het World 

Wide Web consulteerbaar zijn. 

Mocht U opmerkingen hebben over de vormgeving of inhoud. Laat maar horen. 

 

Film: REBELS 

Tal van verenigingen die binnen de ouderenadviesraad zetelen sluiten aan voor de 

medewerking. Ferm, Femma, Seniorenwerking Wachtebeke, OKRA. De Gezinsbond 

participeert ditmaal niet, maar zal wel reclame maken. Voor Samana was het niet duidelijk 

wat participeren inhield. Participeren is voor ons; delen in de kosten en reclame maken voor 

het event en indien nodig praktische hulp. De kosten op voorhand bepalen is moeilijk omdat 

dit afhangt van verschillende factoren:  

1. De prijszetting (die we zo laag mogelijk willen houden)   

2. Het aantal mensen dat deelneemt aan het event.  

3. Of we drank geven of niet tegen betaling.  

4. Of we koffie met taart geven tijdens de pauze.  

5. De kostprijs van diegene die komen spreken of in dit geval de kost van de film.  

6. Het aantal verenigingen dat wil participeren.  

Dit zijn zaken die we niet allemaal op voorhand kunnen bepalen. Vandaar dat het moeilijk is 

om de prijs op voorhand zwart op wit te geven. Het is onze bedoeling om zoveel mogelijk 

mensen te bereiken via de verenigingen, en een zekere vorm van participatie is altijd 

welkom. 

 

Een reflectie van en over ouderen: 

‘Waarom vergeten wij de 75-plussers? “Wij hebben zoveel expertise maar worden 
behandeld als kinderen’ 

75-plussers vormen een vergeten groep in onze samenleving. Het zijn mensen met bakken 
levenservaring maar ze worden vaker dan hen lief is behandeld als onbeholpen zielen. 
Journaliste Ann Peuteman schreef er een boek over en Greta Vandenborne (78 lentes jong) 
trekt samen met haar ten strijde. “Als ik te horen krijg dat ik er ‘nog’ goed uit zie, dan weet ik 
hoe laat het is.”  
 
Betutteling:  
Greta klinkt verontwaardigd als ze haar verhaal vertelt aan Karolien Debecker in Wijs. En 
gelijk heeft ze. “Ik ging onlangs nagellak kopen en kreeg in de winkel een klantenkaart met 
een QR-code. Zei die jonge verkoopster tegen mij: ‘Vraag maar aan uw kleinkinderen hoe 

mailto:info@wachtebeke.be
https://www.oar-wachtebeke.be/
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dat moet.’ Alsof ik op mijn leeftijd niet meer mee kan zijn met die digitale zaken. Mijn 
kinderen weten intussen dat ze mij vooral niet moeten betuttelen.” 

Eens ouder dan 75 verandert ook de manier waarop mensen je aanspreken, merkt Greta. 
“Madammeke of mevrouwtje, dat hoor ik vaak. Vreselijk vind ik dat. En het is nog erger als 
ze zeggen dat ik er ‘nog’ goed uit zie. Of ze zijn verbaasd dat ik ‘nog’ kan meepraten over de 
actualiteit. Alsof dat op mijn leeftijd iets spectaculairs is.” 

Mode voor 75-plussers? Dat zijn losse broeken met elastiek. 
— Greta Vandenborne 
Greta Vandenborne is 78 en één van de getuigen in het boek 'Rebels'. 

En van bladeren in een modemagazine wordt Greta ook niet gelukkiger. “Als je zoekt op 
mode voor 75-plussers vind je niets, behalve hele losse broeken met elastiek. Broeken die 
dus makkelijk aan en uit gaan alsof wij allemaal incontinent zijn. Op de foto’s zie je dan ook 
nog eens 50-ers en 60-ers. Mensen van mijn leeftijd worden daarvoor niet gevraagd.” 

Jong versus oud 

Het heeft allemaal met vooroordelen te maken, vindt journaliste Ann Peuteman die het 

boek ‘Rebels. Het verzet van 75-plussers’ schreef. “De essentie van het probleem is dat we 

ouderen te vaak zien als een homogeen blok, terwijl er in die groep een enorme 

verscheidenheid is. Ook in leeftijd. Iemand van 66 is anders dan iemand van 88. We delen 

jammer genoeg onze samenleving in twee blokken op: tot je vijftigste ben je jong en daarna 

niet meer. Maar in de praktijk klopt dat niet.” 

We willen gewoon niet geconfronteerd worden met hoe iemand van 80 of 90 eruit ziet 
— Journaliste Ann Peuteman 

Daarnaast gaan we ook snel in de plaats van iemand anders denken eens die persoon over 
een bepaalde leeftijdsgrens is. En als we eerlijk zijn, dan willen we ook liever niet 
geconfronteerd worden met hoe hoge leeftijd eruit ziet. Ik erger me vaak aan bijvoorbeeld 
reclame voor trapliften. Op de foto staat een vrouw van hoogstens 60 jaar, helemaal 
opgemaakt in prachtige kleren die in die traplift als een soort prinses naar boven wordt 
geleid. Waarom zit er geen mooie opgemaakte vrouw van 80 op zo’n traplift, wat veel 
realistischer is?  

Zichtbaarheid 
En in de media kan het ook beter, vindt Greta. “Ik zie mezelf nergens terug. In tv-series 
vallen alle oudere mensen in coma of ze gaan dood om daarna vervangen te worden door 
jongere acteurs. Waarom zijn wij niet zichtbaar? Ik zou zo graag meer wisselwerking zien 
tussen de generaties en dat ze meer beroep doen op de expertise die mensen van mijn 
leeftijd hebben opgebouwd.” 
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Af en toe gebeurt het wel, gelukkig. Zo gaf Greta onlangs een gastcollege aan studenten 

verpleegkunde van een Vlaamse hogeschool. “Ik heb er verteld over palliatieve zorgverlening 

en mantelzorg omdat ik uit eigen ervaring kan spreken. Zo’n momenten geven mij energie 

omdat ik me nuttig kan maken. Want wij 75-plussers hebben zoveel te vertellen en te delen. 

Zo’n initiatieven zouden veel vaker genomen moeten worden. 
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De kastoestand: 

De kastoestand werd door Monique toegelicht. De grootste kost voor 2022 was de vorming 

rond het gebruik van iPhone en Smartphone. Dit in samenwerking met de bibliotheek. 

Mocht dit niet zijn dan zou deze kost zwaar doorwegen. En de vervoerskost van de 

studenten VIVES van Kortrijk. Deze kost werd meegedragen door het schepencollege, 

waarvoor onze dank. Voor de rest waren er geen bijzondere uitgaven in 2022. Wie de detail 

van de rekening wil inzien kan contact opnemen met Monique.  

  

Vergaderdag: 

We vergaderen nu maandag. Hoe deze dag bepaald werd is me niet duidelijk. Maar soit. 

Blijkbaar ligt het moeilijk voor sommige mensen.  

Een praktisch probleem: De zaal ligt momenteel vast voor een gans jaar. Met bestelling van 

koffie en beamer. Om praktische reden zou ik dit zo willen houden. We kunnen kunnen op 

het eind van het jaar beslissen welke dag we nemen om te vergaderen. Hopelijk kan 

iedereen zich hierin vinden? 

 

Een cashpunt op onze gemeente: 

 

 

Men maakt er vlot reclame over, terwijl alle cashpunten systematisch verdwijnen (sic). 

Wat doen we eraan?  

Onze burgemeester nam het voortouw 

Uit het Nieuwsblad: 

 

Wachtebeke - De Wachtebeekse burgemeester Rudy Van Cronenburg (Anders) klopt aan 
bij de banken met de vraag minimaal één filiaal in de gemeente te behouden 

“Momenteel hebben we in onze gemeente nog slechts twee bankautomaten over”, zegt Van 
Cronenburg. “De voorbije jaren hebben we steeds meer bankkantoren en -automaten zien 
verdwijnen en dat veroorzaakt onzekerheid bij onze inwoners. We willen niet dat mensen 
kilometers moeten rondrijden om geld af te halen. Dat is niet goed voor het klimaat en voor 
onze portemonnee.”  
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662 inwoners uit Wachtebeke en Lochristi ondertekenden een petitie die de vraag naar het 
behoud kracht moet bijzetten. Van Cronenburg wil op korte termijn hierover in gesprek gaan 
met de banksector en Batopin. 

Dit stond in het Nieuwsblad van 9 februari. 

Wij zullen hierover ook een advies indienen bij het schepencollege. Dit met de vraag of de 
gemeente een locatie ter beschikking kan stellen die veilig, comfortabel (afscherming voor 
de nodige privacy te waarborgen) en toegankelijk is voor de oudere burger of mensen met 
een beperking. 

E-inclusie 
Men is bezig met gegevens te verzamelen rond digitalisatie. Deze gegevens zouden in het 
middenblad (centerfold) van de WaWijzer komen zodat het er mooi kan uitgenomen worden 
en bewaard kan worden. 

In ons overleg werd door schepen Bax vermeld dat er twee gegevens in terug te vinden 
zouden zijn: 

• Het sociaal tarief 

• En het Knoppenuurtje. 

Maar er kan nog zoveel meer in: 

• Hoe men de gemeente digitaal kan bereiken 

• Wat er te vinden is op de gemeentelijke website 
o Wat er regelmatig terug keert in de WaWijzer vb; het knoppenuurtje. 
o Hiervoor dienen we een advies in. 

• Belangrijke mailadressen: gemeentebestuur, politie 

• Het gebruik van computers in de bibliotheek 

• Hoe kunnen we mensen met een beperking helpen. Vb: slechtzienden, blinden,… 

• Vorming organiseren rond het gebruik van een aantal applicaties: Word 
(tekstverwerking), Excel (rekenprogramma), PowerPoint (een presentatie leren 
maken), Publisher (een folder leren maken) 

• … 
 
OAR: hoe goed/minder goed is onze werking 
We doen hier beroep op de barometer 2022. 
Aan de bevraging namen zo’n 60% van de ouderenraden deel. 

• Schriftelijke adviezen: 
80% van de ouderenraden die aan beleidsbeïnvloeding deden, maakte in 2021 
minstens één schriftelijk advies. Het gros van de ouderenraden (67%) maakte één tot 
vier schriftelijke adviezen. 13% maakte vijf of meer adviezen.  
 
Wij als OAR van Wachtebeke behoren bij de beteren van de klas. 
 
We zien een positieve evolutie in de groep die één tot vier adviezen uitbracht, die 
groeide met maar liefst 14% ten opzichte van onze bevraging in 2019. Tegelijkertijd 
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zien we dat het aandeel van de groep die vijf of meer adviezen uitbracht een duik 
naar beneden maakt. Omwille van de coronaperiode focuste de adviesverlening zich 
wellicht op die thematiek en minder op een veelheid aan andere beleidskwesties.  
 

• Wie nam het initiatief? 
Bijna de helft van de adviezen werd geschreven op eigen initiatief van de lokale 
ouderenraad (48%). Dat is een lichte daling ten opzichte van de voorgaande jaren. 
Adviezen op vraag kenden dan weer een stijging ten opzichte van de voorbije jaren.  
16% was op vraag van derden, en 36% op vraag van het gemeentebestuur. 
Helaas, moeten we melden dat het schepencollege nog nooit een advies gevraagd 
heeft aan de OAR. Nochtans is dit door de voorzitter regelmatig onder de aandacht 
gebracht. 
 

• Het belang van de gouden driehoek: 
De cijfers tonen een hoge regelmaat aan van overleg tussen ouderenraden en hun 
burgemeester of schepen. 60% gaf aan dat de burgemeester of schepen elke 
vergadering van de ouderenraad aanwezig is. 18% gaf aan dat de schepen of 
burgemeester regelmatig langskomt, bij 17% af en toe. Slechts 5% had nooit een 
overleg met zijn burgemeester of schepen. Die cijfers wijzen op een hoge mate van 
aanwezigheid van het gemeentebestuur, en onderstrepen het belang van een goede 
samenwerking tussen de ‘gouden’ driehoek: de ambtenaar, de schepen voor 
ouderenbeleid en de ouderenraad. 
60% gaf aan dat de burgemeester of schepen elke vergadering van de ouderraad 
aanwezig is. 
 
Wachtebeke: Na een korte hapering verloopt de samenwerking bij ons nu naar wens! 
 

• Reactie op adviezen: 
Leidde deze hoge betrokkenheid van het bestuur dan automatisch tot een 
inhoudelijk gemotiveerd antwoord op adviezen van ouderenraden? Toch niet. 15% 
gaf nog steeds aan nooit antwoord te ontvangen op adviezen. 46% van de 
ouderenraden kreeg altijd een terugkoppeling van het lokaal bestuur. 39% soms.  
Werd er dan effectief rekening gehouden met de uitgebrachte adviezen? 7 op 10 
ouderenraden stelde vast dat er soms rekening mee gehouden wordt. 1 op 4 had het 
gevoel dat er altijd rekening mee gehouden wordt. 5% gaf aan dat dit nooit het geval 
was.  
Tot slot had 1 op 3 ouderenraden het gevoel nooit spontaan betrokken te worden in 
het kader van beleidsbeslissingen. 6 op 10 ouderenraden merkte dat het lokaal 
bestuur hen soms spontaan betrok. Slechts 6% gaf aan altijd spontaan betrokken te 
worden.  
Hier kreeg 46% van de ouderraden altijd een terugkoppeling van het lokaal bestuur. 
 
Bij ons in Wachtebeke is de terugkoppeling ok, maar de betrokkenheid voor 
beleidsbeslissingen kan veel beter! 
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Moervaartheem: 
Nieuw op onze gemeente zijn de inleunflats in het Moervaartheem. Deze zullen binnen 
afzienbare tijd in gebruik genomen worden. 

WZC Het Moervaartheem is volledig aan het renoveren en vernieuwen. Naast het 
dagverzorgingscentrum ‘De Brug’ het woonzorgcentrum en de assistentiewoningen zullen er nu ook 
vier ruime inleunflats bij komen. Hier kunnen koppels terecht waarvan één van de partners zwaar 
zorgbehoevend is. 

Wat zijn inleunflat?  
Inleunflats zijn speciaal ontworpen voor echtparen waarbij een van de partners zwaar 
zorgbehoevend is.  Door deze unieke woonzorgformule biedt het WZC Moervaartheem de koppels 
levenslang de mogelijkheid om samen te blijven.  Samen oud worden, ongeacht het verdere verloop. 
De partners bepalen zelf welke zorg nodig is en wie deze zorg op zich neemt. De constante nabijheid 
van de professionele medewerkers van WZC zorgen ervoor dat de zorgende partner steeds kan 
terugvallen op de noodzakelijke aanvulling om de soms moeilijke momenten op te vangen.  
 
Hoe ziet een inleunflat eruit? 

De inleunflat is een assistentiewoning en beschikt over een eigen keuken, woonkamer, slaapkamer 

en badkamer.  De zorgkamer is een rusthuiskamer. 

Infomoment rond energie 
Roland volgde een Webinar rond energie en presenteerde deze op de vergadering. De 
presentatie zal hierbij gevoegd worden. 
In het najaar zal Roland proberen een spreker te strikken om rond het thema energie te 
komen spreken. Zo kan het onderwerp betreffende de ‘digitale meter en zijn geheimen’ 
ontrafeld worden. 

We nemen voorlopig geen douche met een zandloper      

 
 
Planning van activiteiten: 
 

datum van  tot plaats activiteit Organisator 

25/04/2023 9 12 Waaslandzaal apps OAR 

6/06/2023       van 06 tot 12 juni escaperoom in het Cultuurhuis (dementie) OCMW/bib 

22/06/2023       Lezing Anouck De Bruyn OCMW/bib 

23/06/2023       Gespreksavond voor mantelzorgers OCMW/bib 

12/09/2023 14 17 Waaslandzaal Hoe beveilig ik mijn digitale apparaten  OAR 

nog te plannen       Online bankieren OAR 

nog te plannen       Hoe werken onze hersenen en dementie OAR 

nog te plannen       Verkeersquiz OAR 

nog te plannen       Cursus rijvaardigheid OAR 

nog te plannen          

nog te plannen           

nog te plannen           

nog te plannen           

nog te plannen           
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Rondvraag: 

• Hilda geeft aan dat er vandaag een wafelbak is in het WZC De Mey. 

• Wies geeft aan dat er onduidelijkheden zijn wat betreft de haltes van lijn 76. 
Hierbij de uitleg van De Lijn. We kregen deze info via Peter Van Bambost van Vicky 
Goossens. Deskundige Grondgebied. 
 

 
 
In bijlage een duidelijker plan. 



 

14 

We hebben wel gemerkt dat De Lijn nog wel wat werk heeft om de infobordjes aan de haltes aan te 

passen.  

De Lijn beweegt mee naar het nieuwe net 
Vanaf januari 2023 zet De Lijn concrete stappen om een heel nieuw net uit te bouwen. In 

verschillende fases voert ze over heel Vlaanderen optimalisaties in. Sommige van deze wijzigingen 

zijn groot, andere weer klein. 

Hoe zien deze eruit voor onze gemeente 

Vanaf 7 januari 2023 is de nieuwe eindhalte van lijn 76 de halte Zwaluwlaan. De bussen rijden 

voortaan langs de Warandewijk waardoor er elk uur een verbinding is naar Lochristi en Gent.  

 

Lijn 76 stopt niet langer aan: 

• Domein Zwembad  
Voor lijn 76, wandel naar Puyenbroeck P1 (tijdens openingsuren domein) of halte 
Craenendam. Of neem belbus 175, 240 of 270. 

• Domein Camping  
Voor lijn 76, wandel naar Puyenbroeck P1 (tijdens openingsuren domein) of halte 
Craenendam. Of neem belbus 175 of 240. 

• Kalvebrug  
Voor lijn 76, wandel naar halte Meersstraat. Of neem belbus 175 of 240. 

• Kalve  
Voor lijn 76, wandel naar halte Centrum. Of neem lijn 49 of belbus 175. 

• Axelsvaardeken  
Voor lijn 76, wandel naar halte Centrum. Of neem lijn 49 of belbus 175. 

• Molenhoek  
Voor lijn 76, wandel naar halte Centrum. Of neem lijn 49 of belbus 175. 

• Tijdens de openingsuren van Domein Puyenbroeck stopt lijn 76 op parking 1. 

Zo geraak je vanuit Lochristi en Gent beter en sneller aan de ingang. 

 

Raadpleeg de nieuwe dienstregeling via de routeplanner of app van De Lijn. Alle informatie rond 

onze gemeente vind je ook terug op delijn.be/wachtebeke. 

 
 
Volgende vergadering:  
Op 20 maart om 09.00 in de Creazaal van het cultuurhuis ’t Safarken. 
 
Verslag 
Albert Leten 
14/02/2023 

https://www.delijn.be/nl/content/mobiliteitsswitch/
https://www.delijn.be/nl/routeplanner/
https://www.delijn.be/nl/content/reisinfo/ontdek-de-app/
http://www.delijn.be/wachtebeke

